
Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. 

Başkan tarafından gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Sekreter 
bir önceki toplantı tutanağını okunup,onaylandıktan sonra grubumuza gelen diğer 
yazılarda okundu. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Egitim çalışma grubumuzun raporunu geçen toplantılarda alınan 
karara göre Celal KARTAL ve Elif DİREK ile birlikte ; 

Valimiz ; Süleyman KAMÇI 

Şahinbey kaymakamı : Ali ÇINAR 

Şehitkamil Kaymakamı ; Feridun Cemal ÖZDEMİR ziyaret ederek çalışma raporlarımızı 
taktim ettik. 

Sn. kaymakamlarımız Ali ÇINAR ve Feridun Cemal ÖZDEMİR raporumuzu 
paylaştığımızda çok mutlu oldu,ve duyarlı davrandı.Bu raporları inceleyip 
çalışmalarımız hakkında bilgi alışverişi yaptık.Bu çalışmaların üst makamlara 
ulaştırıldığında kurumlar arası iletişimimizde,toplantılarımızda bu bilgiler ışığında 
ilimizin eğitimi hakkında neler yapabileceğimizi tartışırız,dediler. 

Ayrıca gelecek günlerde Başkan eşliğinde Eyyüp ÖZCAN, M.İhsan ERCAN, İbrahim 
ERBALCI ve Elif DİREK ile birlikte; 

Sanayi Odası Bşk. Nejat KOÇER 

Ticaret Odası Bşk. Mehmet ASLAN 

Vali yardımcısı; İbrahim YURDAKUL’ada raporlarımızı iletmek üzere randevu almaya 
karar verildi. 

Eyüp ÖZCAN: Yerel seçimlere aday olan iktidar parti başkan adaylarıyla grubumuzun 
çalışmaları hakkında görüşmeler yaptım. Çalışmalarımızı çok beğendiler ve eğitim 
konusunda oldukça duyarlılar. İnanıyorum ki diğer adaylarda bu konuda duyarlı 
olacaklardır. 

Fatma Servet KUDAY : AB eğitim ve Gençlik programları merkezi başkanlığı adı 
altında Okul öncesi Eğitimde Duyuşsal ve Bilişsel Eğitim Yöntem ve Metaryelleri adı 
altında değişim projesine ortak temsilci istendi.Bende bu projeyi onaylanması üzerine 
sn. başkanımızla iletişim kurdum ve bilgi verdim.Başkanımız kent konseyi ile iletişim 
kurarak bu proje hakkında bilgi verdi .ancak onaylanmadığını söyledi. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Bu projeyi Sn. Zafer ÇOLAKOĞLU’yla aynı gün onaylanması 
gerektiğini görüştüm.Bu konun acil olması dolayısıyla tek başına karar 
veremeyeceğini,zaten bu konuda herhangi bir taahhüde giremeyeceklerini bütçe 



imkanlarının olmadıgını söyledi.Ama projenin faydasına inandığını şimdilik başka bir 
dernek üzerinden bu imkanı değerlendirme konusunda fikir birliğine vardık.dedi. 

Eyyüp ÖZCAN : Yerel seçimlerin sürecini bekleyerek değil ,eğitim konusunda yapmış 
olduğumuz çalışmalara ilaveler yaparak çalışmalarımızı devam ettirelim.Ve 
üniversitenin yapmış olduğu çalıştayın sonuçlarını araştırarak ve bilgi olarak 
grubumuzun çalışmalarına ilgili yerlerle görüşerek sunacağım dedi. 

FATMA SERVET KUDAY : Okulların şuan yarı dönem tatilinde oldukları için geçen 
toplantıda yapmış olduğum araştırmayı devam ettiremedim.Önümüzdeki günlerde 
çalışmalarımı ve iletişimlerimi artırarak gelecek toplantıda size bir rapor sunacağım 
dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Sürdürülebilirliği yakalamaya giden yol eğitimli insanlardan 
olur.Bu yüzden çalışmalarımıza büyük bir özveriyle devam edelim diyerek,katılım ve 
katkılarından dolayı tüm üyelere teşekkür ederek toplantıya son verdi. 

ELİF DİREK KEMAL KÜÇÜKCAN 
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G BAŞKAN 

 


